
Mesajul primarului din Tuzla,
înainte  de  asfaltarea  mai
multor  străzi.  Taner  Reșit:
„Rog  locuitorii  comunei  să
facă  demersurile  pentru
branșarea la rețeaua de apă
și canalizare”
1 aprilie 2025 9:17

Primarul  comunei  Tuzla,  Taner
Reșit,  face  un  apel  la  cetățenii
care  încă  nu  sunt  branșați  la
rețeaua  de  apă  și  canal  să  facă
demersurile  necesare  în  vederea
branșării. 
„Alăturat  vă  atașez  lista  cu  străzile  ce  urmează  a  fi
asfaltate.

Pentru locuitorii acestor străzi care nu sunt branșați la
conducta de apă și canalizare, am rugămintea ca în regim de
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urgență să facă demersurile necesare în vederea branșării,
deoarece  după  asfaltarea  străzilor  nu  se  va  mai  putea
interveni  pe  acestea”,  a  transmis  Taner  Reșit.

 

ATENȚIE!  Se  sistează
furnizarea energiei electrice
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în  mai  multe  cartiere  ale
Mangaliei
1 aprilie 2025 9:17

Pentru  efectuarea  lucrărilor  de
mentenanță  sau  modernizări  ale
rețelei  de  alimentare  cu  energie
electrică  a  clienților,  Rețele
Electrice  România  anunță
întreruperea  totală  a  furnizării
energiei  electrice,  în  municipiul
Mangalia, după cum urmează:
luni, 31 martie, în intervalul orar 08:30 – 16:30, în zona
externă a Mangaliei, la UM 2146, la stația de pompare a apei,
la stațiaTransgaz Mangalia și ferma agricolă;

marți, 1 aprilie, în intervalul orar 08:30 – 16:30, în zona
externă a municipiului, la spălătoria Oportun și atelierul de
tâmplărie Mihai Mob;

miercuri, 2 aprilie, în intervalul orar 10:00 – 18.00, pe
străzile:

Rozelor, la blocul F1 – scările A, B, C, D, la blocul F2 –
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scările A, B, C, D, la blocul F5 –  scările A, B, la blocul J
– scările A, B, la blocul D2 – scările A, B;

Pictor Tonitza, la blocul C4, scările A și B, la blocul F3 –
scările A, C, D, la Centrala Termică Nr. 12, la blocul C2 –
scările A, B, C, D, la blocul Bonjour Residence;

Peleș,  Nicolae  Iorga,  Șoseaua  Constanței,  la  bocul  B3  –
scările A, B, C, D, la blocul A2 – scările A, B, C, la blocul
B2 – scările A, B, C, D, la blocul H1A – scările A, B, C, la
blocul H1B – scările A, B, C, la magazinul Mega Image și Casa
Tineretului.

ATENȚIE!  Din  cauza  unei
avarii se furnizează apă cu
presiune redusă la Agigea și
Lazu
1 aprilie 2025 9:17

Astăzi  –  31  martie  2025,  s-a
înregistrat  o  avarie  la  nivelul
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sistemului de alimentare cu apă de
pe Drumul Național 39 (zona Penny)
din  localitatea  Agigea,  județul
Constanța.
Echipele  RAJA  depun  toate  eforturile  pentru  remedierea
acesteia fără sistarea furnizării apei însă, pentru executarea
intervenției  în  condiții  de  siguranță,  a  fost  necesară
reducerea  presiunii  apei  potabile  la  nivelul  instalației.
Astfel, în intervalul orar 10.45 – 17.00, se furnizează apă cu
presiune scăzută în localitățile Agigea și Lazu. În funcție de
topografia rețelei și de consumul din perioada menționată, în
unele zone se poate înregistra lipsa apei la robinete.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei și reluarea furnizării apei potabile în parametrii
optimi, în cel mai scurt timp.

Având în vedere perioada de timp, dar și lungimea și diametrul
rețelei  pe  care  se  fac  intervențiile,  după  reluarea
furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări  temporare  ale
calității, cum ar fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm
abonaților să evite consumul de apă potabilă și să o utilizeze
doar în scopuri casnice până la limpezire.

UPDATE:

Echipele de intervenție RAJA au întâmpinat mai multe probleme
de ordin tehnic, care au impus intervenții suplimentare în
vederea finalizării lucrărilor derulate pe Drumul Național 39
(zona  Penny)  din  localitatea  Agigea.  Din  acest  motiv,  se
prelungește durata de execuție a lucrărilor până în jurul orei
21.00. În continuare se furnizează apă cu presiune scăzută
către abonații din localitățile Agigea și Lazu.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea



avariei și reluarea furnizării apei potabile în parametrii
optimi, în cel mai scurt timp.

ATENȚIE!  A  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  în
stațiunea Mamaia
1 aprilie 2025 9:17

Echipele RAJA intervin astăzi – 28
martie 2025, pentru remedierea unei
avarii  survenite  la  nivelul
conductei de alimentare cu apă, cu
diametrul  de  500  mm  de  pe  bd.
Mamaia (zona Aqua Magic).
Pentru  executarea  lucrărilor,  a  fost  necesară  sistarea
furnizării apei potabile, în intervalul orar 07.30 – 16.00, în
zona  Sat  Vacanță,  dar  și  în  stațiunea  Mamaia,
inclusiv  Summerland.
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ATENȚIE  Se  oprește  apa  în
cartierul  Palas,  mâine,  28
martie 2025
1 aprilie 2025 9:17

Pentru  remedierea,  în  regim  de
urgență, a unei avarii identificate
la nivelul sistemului de alimentare
cu apă de la intersecția bd. I.C.
Brătianu cu str. Slt. Gheorghe Sasu
din  mun.  Constanța,  RAJA  S.A.  va
sista  furnizarea  apei  potabile
vineri  –  28  martie  2025,  în
intervalul orar 09.00 – 12.00.
Vor  fi  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  cartierul
Palas, partea dreaptă, pe sensul de mers spre localitatea Valu
lui Traian.

Recomandăm tuturor utilizatorilor afectați să își asigure o
rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic pe durata
întreruperii.

După  reluarea  furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări
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temporare de calitate, precum turbiditate sau culoare, motiv
pentru care este indicată utilizarea acesteia doar în scopuri
casnice până la limpezire.

Au  început  lucrările  de
asfaltare pe mai multe străzi
din Tuzla
1 aprilie 2025 9:17

Primăria  Tuzla  anunță  demararea
lucrărilor  de  asfaltare  pe  mai
multe străzi ale comunei.
Potrivit edilului din Tuzla, Taner Reșit, primele lucrări au
început pe următoarele străzi:

Jupiter;
Venus;
Saturn;
Neptun;
Olimp;
Soarelui.

„Pentru a nu îngreuna desfășurarea activităților, vă rugăm să
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nu lăsați autoturismele pe carosabil.

Revenim cu următoarele străzi în lucru.

Mulțumim pentru înțelegere!” a transmis Taner Reșit.

UPDATE  Apa  potabilă  este
sistată în cartierul Catanga
din Constanța
1 aprilie 2025 9:17

Echipele  RAJA  și  ale
constructorilor  au  lucrat
neîntrerupt  de  peste  30  ore,
depunând eforturi considerabile în
vederea  realizării  operațiunilor
pentru  conectarea  la  sistemul
centralizat  existent  a  noilor
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conducte.
În unele puncte de lucru, intervențiile au fost îngreunate
pentru că din cauza volumului mare de apă, nu s-a putut sista
furnizarea pe aceste rețele conform programului inițial, fapt
pentru care nu s-au putut executa secționările prin sudură a
componentelor vechi de la nivelul sistemului existent.

Mai mult, la punctul de lucru de la intersecția străzilor
Dionisie cel Mic cu Steagului, activitățile s-au desfășurat cu
precauție deoarece în zonă sunt pozate mai multe rețele de
utilități,  iar  schimbarea  vanelor,  mai  precis  scoaterea
acestora din sistem s-a făcut cu dificultate. Din cauza unor
cabluri de electricitate/telefonie pozate la o adâncime de
aproximativ 50 centimetri, exact în zona lucrărilor, s-a luat
decizia confecționării la fața locului a pieselor de legătură
între noua conductă și rețeua stradală, fiind realizate 2
piese de legătură în S pentru cuplarea conductelor cu diametre
de 200 și 400 mm la noua magistrală.

Pentru  finalizarea  intervențiilor,  se  lucrează  în  ritm
susținut, la fața locului fiind mai multe echipe de sudori,
pentru  ca  operațiunile  de  îmbinare  să  fie  executate  fără
întrerupere.  Imediat,  ce  se  vor  încheia  lucrările  pentru
realizarea conexiunilor finale și se vor efectua verificările
de presiune și de etanșeitate, se vor face manevrele de vane
necesare pentru umplerea instalației și intrarea în presiune.

La această oră, lucrările de conectare au fost finalizate în
restul punctelor de lucru și s-au făcut manevrele de vane
pentru reluarea furnizării apei potabile către abonați.

În  continuare,  până  la  finalizarea  intervențiilor  de  la
intersecția  străzilor  Dionisie  cel  Mic  și  Steagului,  apa
potabilă este sistată în cartierul Catanga, respectiv, zona
delimitată de str. Dionisie cel Mic – Baba Novac – Soveja –
Barbu Ștefănescu Delavrancea.



Estimăm că lucrările la acest punct de lucru vor fi finalizate
în jurul orei 10:00

Având în vedere lungimea rețelei și consumurile ce se pot
înregistra,  furnizarea  apei  va  fi  reluată  gradual  către
abonații deserviți.

La  reluarea  alimentării,  apa  poate  prezenta  modificări
temporare ale calității, cum ar fi turbiditatea și schimbări
de culoare. Recomandăm abonaților să evite consumul de apă
potabilă și să o utilizeze doar în scopuri casnice până la
limpezire.

ATENȚIE!  O  avarie  la
intersecția străzilor Ghiocel
cu B.P. Hașdeu din municipiul
Constanța a sistat furnizarea
apei potabile
1 aprilie 2025 9:17
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Pentru  remedierea  unei  avarii
survenite la nivelul sistemului de
alimentare cu apă de la intersecția
străzilor  Ghiocel  cu  B.P.  Hașdeu
din  municipiul  Constanța  echipele
RAJA  sistează  furnizarea  apei
potabile, astăzi – 26 martie 2025
în intervalul orar 07.30 – 21.00.
Sunt  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  perimetrul
delimitat de străzile: B.P. Hașdeu – Soveja – bd. Tomis – bd.
Alexandru Lăpușneanu – B.P. Hașdeu, cu străzile adiacente și
punctele termice aferente zonei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat utilizatorilor din
zonă, pe care îi asigurăm că echipele de intervenție deplasate
la fața locului vor face tot posibilul pentru finalizarea
lucrărilor și reluarea furnizării apei potabile, în cel mai
scurt timp.

Atenție, se oprește apa timp
de  30  de  ore  în  mai  multe
zone  din  municipiul
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Constanța!
1 aprilie 2025 9:17

RAJA S.A. va executa, în perioada
26-27  martie  2025,  lucrări  de
conectare  la  sistemul  centralizat
de  alimentare  cu  apă  a  noilor
rețele  din  municipiul  Constanța.
Investițiile  sunt  prevăzute  în
Contractul  de  lucrări  CL33  –
“Reabilitare conducte aducţiune şi
magistrale, staţii de pompare apă
uzată SP E20 şi refulări aferente,
în  Municipiul  Constanţa”,  în
valoare  totală  de  aproximativ  76
milioane  lei,  derulat  prin
Programul  Operațional
Infrastructură Mare (POIM).
Aceste intervenții vizează conectarea unei noi magistrale cu
diametrul de 800 mm, care înlocuiește actuala conductă, aflată
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în  exploatare  de  peste  60  de  ani  și  care  a  înregistrat
numeroase avarii. Din cauza stării avansate de uzură, exista
riscul ca, mai ales în sezonul estival, consumul crescut de
apă  să  conducă  la  cedarea  acesteia,  afectând  alimentarea
utilizatorilor deserviți pe o perioadă nedeterminată de timp.
Noua  conductă  este  proiectată  să  asigure  o  distribuție
eficientă  și  să  susțină  dezvoltarea  urbană  a  zonelor
deservite.

Lucrările de conectare vor fi realizate în nouă puncte de
lucru,  cele  mai  complexe  fiind  la  intersecțiile  străzilor
Dionisie cel Mic cu Steagului, Baba Novac cu bd. Aurel Vlaicu
și Soveja cu Barbu Ștefănescu Delavrancea.

Pentru  execuția  acestor  lucrări,  furnizarea  apei  va  fi
întreruptă timp de 30 de ore, începând din noaptea de marți
spre miercuri, 26 martie 2025, ora 00:00, până joi, 27 martie
2025, ora 06:00.

Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din următoarele
zone:

Baba Novac;
Compozitori – Energia;
Badea Cârțan;
Inel I;
Casa de Cultură;
Zona Comercială Nord-Vest;
Bd.  Alexandru  Lăpușneanu  (între  bd.  Tomis  și  str.
Nicolae Iorga), inclusiv punctele termice: PT57, PT100,
PT115, PT124;
Bd. Tomis (partea stângă, între bd. Alexandru Lăpușneanu
și str. Petru Vulcan), inclusiv punctele termice: PT102,
PT104;
Zona  Brotăcei,  delimitată  de  străzile  Adamclisi  –
Suceava – Al. Lăpușneanu – Soveja – Adamclisi, inclusiv
punctele termice: PT120, PT121, PT122, PT123, PT138.



Vor avea presiuni scăzute consumatorii din următoarele zone:

Inel II;
Zona Coiciu;
Str. Poporului (între bd. Tomis și str. Mihai Viteazu),
inclusiv străzile adiacente: Talazului, Eremia Movilă,
Salcâmilor, B.P. Hașdeu, Năvalnicului;
Zona Piața Tomis 3;
Zona Tic-Tac – Cireșica.

Având în vedere că pe zonele menționate mai sus, pe sistemul
centralizat de distribuție pomparea se realizează cu presiune
redusă, în funcție de consumurile înregistrate, dar și de
topografia  rețelei,  în  anumite  intervale  orare,  se  poate
înregistra lipsa apei la robinete.

Pe lângă complexitatea lucrărilor, intervalul de sistare a
alimentării  cu  apă  este  determinat  și  de  lungimea
instalațiilor, diametrul acestora, precum și de debitul de
apă. Timpul necesar pentru golirea și umplerea rețelei de
distribuție din zonele afectate poate varia între 6 și 10 ore.
Prin urmare, reluarea furnizării apei potabile se va realiza
progresiv în fiecare zonă afectată, pe măsură ce sistemul va
intra în presiune și în funcție de topografia rețelei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp  și  la
parametrii optimi. Totodată, rugăm utilizatorii afectați să
își asigure o rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic
pe durata întreruperii furnizării.

Având în vedere perioada mare de timp, dar și lungimea și
diametrul rețelei pe care se fac intervențiile, după reluarea
furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări  temporare  ale
calității, cum ar fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm
abonaților să evite consumul de apă potabilă și să o utilizeze



doar în scopuri casnice până la limpezire.

Reamintim că investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea
sistemelor de alimentare cu apă potabilă sunt realizate în
beneficiul consumatorilor, având ca obiectiv furnizarea unor
servicii  ireproșabile  și,  implicit,  creșterea  calității
vieții.

ATENȚIE!  A  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  în
zonele Mamaia Sat și Mamaia
Nord
1 aprilie 2025 9:17

Astăzi – 24 martie 2025, a survenit
o  avarie  la  nivelul  conductei
principale de alimentare cu apă, cu
diametrul  de  600  mm,  de  pe
bulevardul Mamaia.
Astfel, în intervalul orar 13.30 – 19.00, sunt afectați de
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lipsa apei consumatorii din Mamaia Sat, Mamaia Nord, zonele
Tabăra de copii Năvodari, Depozit 10, UM – Bateria de Coastă,
Ecluza  Năvodari  și  SP  Midia  (Stația  de  Interconectare
Năvodari).

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în cel mai scurt timp. Reluarea alimentării cu apă
potabilă se va realiza progresiv în fiecare zonă afectată, pe
măsură ce sistemul va intra în presiune, în funcție și de
topografia rețelei.

Având în vedere perioada de timp, dar și lungimea și diametrul
rețelei  pe  care  se  fac  intervențiile,  după  reluarea
furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări  temporare  ale
calității, cum ar fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm
abonaților să evite consumul de apă potabilă și să o utilizeze
doar în scopuri casnice până la limpezire.

Biroul de comunicare

Prima  ședință  ORDINARĂ  din
2025:  Consilierii  locali,
convocați  pentru  a  aproba
bugetul Mangaliei
1 aprilie 2025 9:17
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Consilierii  locali  din  Mangalia
sunt convocați joi, 27 martie 2025,
în prima ședință ordinară din acest
an,  întâlnire  în  care  trebuie  să
aprobe bugetul local al orașului.
Ședința va avea loc la Club Nautic Mangalia, de la orele
16.30.

Iată ordinea de zi:

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  execuției1.
bugetului  de  venituri  și  cheltuieli  al  Municipiului
Mangalia pentru anul 2024, trimestrul IV;
Proiect  de  hotărâre  privind  utilizarea  excedentului2.
bugetului  local,  bugetul  creditului  intern  și  al
bugetelor instituțiilor finanțate integral sau parțial
din venituri proprii, aferent anului 2024
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetului  de3.
venituri și cheltuieli al Municipiului Mangalia pentru
anul 2025;
Diverse4.



FOTO  Aceștia  sunt
câștigătorii Concursului „Apa
este  Viață  2025”,  organizat
de RAJA Constanța
1 aprilie 2025 9:17

Astăzi – 21 martie 2025, de Ziua
Mondială a Apei, suntem încântați
să anunțăm câștigătorii Concursului
„Apa  este  Viață”  2025,  care  a
reunit  și  în  acest  an  elevi
talentați  din  județul  Constanța.
Competiția,  desfășurată  sub  tema
„Călătoria  apei:  din  natură  în
viața noastră”, a fost o invitație
adresată  tinerilor  de  a  explora,
prin  artă,  importanța  apei  și
impactul  schimbărilor  climatice
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asupra acestei resurse esențiale.
Cele mai apreciate 25 de lucrări din fiecare categorie de
vârstă  au  fost  evaluate  cu  rigurozitate  de  o  comisie  de
jurizare,  având  în  vedere  creativitatea,  originalitatea  și
respectarea  tematicii  stabilite.  În  urma  deliberărilor,  au
fost  desemnați  câștigătorii  pentru  categoriile  7-11  ani,
respectiv 12-16 ani, ale căror creații au surprins cel mai
bine mesajul legat de rolul esențial al apei.

Câștigătorii  acestei  ediții  pentru  cele  două  categorii  de
vârstă sunt:

Locul I – Oleșefschi Matei-Nicholas – 9 ani și Holban
Alexandra-Elena – 14 ani
Locul II – Rusu Denis-Robert – 11 ani și Diaconu Emma-
Cristina – 15 ani
Locul III – Petrescu Ioana-Camelia – 10 ani și Onofrei
Maria-Beatrice- 15 ani
Mentiune  1  –  Bidu  Delia-Cristina  –  10  ani  și  Codoi
Andreea-Cătălina – 14 ani
Mențiune 2 – Crăciunaș Marc-Alexandru – 10 ani și Cioc
Alexandra – 13 ani
Mențiune  3  –  Troi  Alessia  -10  ani  și  Drăgan  Ioana-
Cristina – 15 ani
Mențiune Specială – Radu Antonia-Gabriela – 8 ani și
Buzea Antonia-Maria – 15 ani.

Aceștia vor fi răsplătiți cu premii atractive:

Locul I – Laptop Lenovo ThinkPad L16 Gen 1

Locul II – Apple iPad Air 13” (2024, 256GB, Wi-Fi)

Locul III – eBook Reader & e-note PocketBook InkPad Eo 10.3″

De asemenea, participanții care au obținut mențiuni vor primi
vouchere la Librăria Cărturești în valoare de 500 lei, pentru
a descoperi lecturi captivante și resurse educative.



RAJA  S.A.  le  mulțumește  tuturor  participanților  pentru
creativitate  și  implicare  în  promovarea  unui  comportament
responsabil  față  de  apă  și  natură.  Expoziția  virtuală  a
lucrărilor înscrise a fost un real succes, atrăgând numeroase
aprecieri din partea publicului.

În spiritul corectitudinii și al respectării regulamentului,
menționăm că, în urma verificărilor, una din lucrari a fost
descalificată,  urmare  a  nerespectării  condițiilor  din
regulamentul concursului privind procedura de vot online.

„Mulțumim participanților, care au dat dovadă de fair-play și
au respectat principiile concursului!

Festivitatea de premiere va avea loc în perioada 24 martie –
04 aprilie 2025, la o dată anunțată din timp.

Felicităm câștigătorii pentru talentul și dedicarea lor și îi
încurajăm pe toți participanții să continue să își exprime
ideile  prin  artă.  Împreună,  contribuim  la  creșterea
conștientizării  privind  rolul  esențial  al  apei  în  viața
noastră!”, au transmis reprezentanții RAJA Constanța
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Lucrări de conectare a noii
conducte  magistrale:  Se
oprește apa timp de 30 de ore
în  mai  multe  zone  din
municipiul Constanța
1 aprilie 2025 9:17

RAJA S.A. va executa, în perioada
26-27  martie  2025,  lucrări  de
conectare  la  sistemul  centralizat
de  alimentare  cu  apă  a  noilor
rețele  din  municipiul  Constanța.
Investițiile  sunt  prevăzute  în
Contractul  de  lucrări  CL33  –
“Reabilitare conducte aducţiune şi
magistrale, staţii de pompare apă
uzată SP E20 şi refulări aferente,
în  Municipiul  Constanţa”,  în
valoare  totală  de  aproximativ  76
milioane  lei,  derulat  prin
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Programul  Operațional
Infrastructură Mare (POIM).
Aceste intervenții vizează conectarea unei noi magistrale cu
diametrul de 800 mm, care înlocuiește actuala conductă, aflată
în  exploatare  de  peste  60  de  ani  și  care  a  înregistrat
numeroase avarii. Din cauza stării avansate de uzură, exista
riscul ca, mai ales în sezonul estival, consumul crescut de
apă  să  conducă  la  cedarea  acesteia,  afectând  alimentarea
utilizatorilor deserviți pe o perioadă nedeterminată de timp.
Noua  conductă  este  proiectată  să  asigure  o  distribuție
eficientă  și  să  susțină  dezvoltarea  urbană  a  zonelor
deservite.

Lucrările de conectare vor fi realizate în nouă puncte de
lucru,  cele  mai  complexe  fiind  la  intersecțiile  străzilor
Dionisie cel Mic cu Steagului, Baba Novac cu bd. Aurel Vlaicu
și Soveja cu Barbu Ștefănescu Delavrancea.

Pentru  execuția  acestor  lucrări,  furnizarea  apei  va  fi
întreruptă timp de 30 de ore, începând din noaptea de marți
spre miercuri, 26 martie 2025, ora 00:00, până joi, 27 martie
2025, ora 06:00.

Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din următoarele
zone:

Baba Novac;
Compozitori – Energia;
Badea Cârțan;
Inel I;
Casa de Cultură;
Zona Comercială Nord-Vest;
Bd.  Alexandru  Lăpușneanu  (între  bd.  Tomis  și  str.
Nicolae Iorga), inclusiv punctele termice: PT57, PT100,
PT115, PT124;
Bd. Tomis (partea stângă, între bd. Alexandru Lăpușneanu



și str. Petru Vulcan), inclusiv punctele termice: PT102,
PT104;
Zona  Brotăcei,  delimitată  de  străzile  Adamclisi  –
Suceava – Al. Lăpușneanu – Soveja – Adamclisi, inclusiv
punctele termice: PT120, PT121, PT122, PT123, PT138.

Vor avea presiuni scăzute consumatorii din următoarele zone:

Inel II;
Str. Poporului (între bd. Tomis și str. Mihai Viteazu),
inclusiv străzile adiacente: Talazului, Eremia Movilă,
Salcâmilor, B.P. Hașdeu, Năvalnicului;
Zona Piața Tomis 3;
Zona Tic-Tac – Cireșica.

Pe lângă complexitatea lucrărilor, intervalul de sistare a
alimentării  cu  apă  este  determinat  și  de  lungimea
instalațiilor, diametrul acestora, precum și de debitul de
apă. Timpul necesar pentru golirea și umplerea rețelei de
distribuție din zonele afectate poate varia între 6 și 10 ore.
Prin urmare, reluarea furnizării apei potabile se va realiza
progresiv în fiecare zonă afectată, pe măsură ce sistemul va
intra în presiune și în funcție de topografia rețelei.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face tot posibilul pentru finalizarea lucrărilor și reluarea
furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp  și  la
parametrii optimi. Totodată, rugăm utilizatorii afectați să
își asigure o rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic
pe durata întreruperii furnizării.

Având în vedere perioada mare de timp, dar și lungimea și
diametrul rețelei pe care se fac intervențiile, după reluarea
furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări  temporare  ale
calității, cum ar fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm
abonaților să evite consumul de apă potabilă și să o utilizeze
doar în scopuri casnice până la limpezire.



Reamintim că investițiile pentru modernizarea și dezvoltarea
sistemelor de alimentare cu apă potabilă sunt realizate în
beneficiul consumatorilor, având ca obiectiv furnizarea unor
servicii  ireproșabile  și,  implicit,  creșterea  calității
vieții.

ATENȚIE:  A  fost  sistată
furnizarea  apei  potabile  în
zonele Mamaia Sat și Mamaia
Nord!
1 aprilie 2025 9:17

Astăzi – 20 martie 2025, a survenit
o  avarie  la  nivelul  conductei
principale de alimentare cu apă, cu
diametrul  de  600  mm,  de  pe
bulevardul Mamaia.
Inițial,  de  la  primele  ore  ale  dimineții,  echipele  de
intervenție au încercat remedierea cu conducta sub presiune.
Din cauza debitului mare de apă, pentru reparația acesteia,
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din  păcate,  este  necesară  sistarea  furnizarea  apei,  pe
tronsonul avariat, în intervalul orar 09.30 – 15.00.
În această situație, sunt afectați de lipsa apei consumatorii
din Mamaia Sat, Mamaia Nord, zonele Tabăra de copii Năvodari,
Depozit 10, UM – Bateria de Coastă, Ecluza Năvodari și SP
Midia (Stația de Interconectare Năvodari).

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în cel mai scurt timp. Reluarea alimentării cu apă
potabilă se va realiza progresiv în fiecare zonă afectată, pe
măsură ce sistemul va intra în presiune, în funcție și de
topografia rețelei.

Având în vedere perioada de timp, dar și lungimea și diametrul
rețelei  pe  care  se  fac  intervențiile,  după  reluarea
furnizării,  apa  poate  prezenta  modificări  temporare  ale
calității, cum ar fi turbiditatea sau culoarea. Recomandăm
abonaților să evite consumul de apă potabilă și să o utilizeze
doar în scopuri casnice până la limpezire.

Update: Lucrare programată la
Constanța  în  perioada  18-19
martie 2025
1 aprilie 2025 9:17
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Încă  din  cursul  nopții  trecute,
echipele  RAJA  au  depus  eforturi
considerabile în vederea realizării
operațiunilor pentru conectarea la
sistemul  centralizat  existent  a
noilor conducte.
Având în vedere lungimea rețelei, golirea acesteia s-a făcut
într-un interval mai mare de timp, ceea ce a îngreunat cu mult
intervenția echipelor pentru golirea sistemului în punctele de
lucru,  acționându-se  cu  4  vidanje.  În  această  situație,
perioada intervențiilor s-a mărit, ceea ce face ca sistarea
furnizării  de  apă  către  zonele  afectate  să  se
prelungească  până  în  jurul  orei  22:00.

Sunt în continuare afectați de lipsa apei, consumatorii din
următoarele zone:

– Centru;

– bd. Alexandru Lăpușneanu – tronsonul delimitat de bd. Tomis
și str. Nicolae Iorga;

– Punctele termice 57, 100, 115 și 124.

Totodată, se furnizează apă cu presiune scăzută în zonele:

– Piața Ovidiu – Peninsulă;



– Tomis II;

– Piața Chiliei;

– Stadionul Farul;

– Perimetrul delimitat de străzile: Ion Lahovari – Artileriei
– Mihai Viteazu – Nicolae Iorga – I.G. Duca – Călărași – Ion
Lahovari.

Pentru  că   lungimea  rețelei  este  extinsă  și  complexă,
furnizarea apei potabile va fi reluată în mod progresiv, în
fiecare  zonă  afectată,  pe  măsură  ce  sistemul  va  intra  în
presiune,

(VIDEO)  Dr.  Dan-Nicolae
Lefter, semnal de ALARMĂ cu
privire la Spitalul Mangalia.
Fără gărzi la Pediatrie, fără
medicamente de bază: „Unde s-
au dus banii?”
1 aprilie 2025 9:17
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Doctorul  Dan-Nicolae  Lefter,
consilier local AUR, a realizat, în
cadrul  ședinței  Consiliului  Local
Mangalia,  o  radiografie  sumbră  a
situației în care se află Spitalul
Municipal Mangalia.
Lipsa medicamentelor, lipsa medicilor specialiști, la care se
adaugă  și  atitudinea  managementului  unității,  au  fost,  pe
rând, comentate de medicul Da-Nicolae Lefter, căruia i s-a
alăturat și colegul său de partid, Leonard Tănase.

Dr. Dan-Nicolae Lefter: „Dacă domnul primar sau doamna manager
nu știu, eu unul astăzi am fost la muncă. Din păcate, în
fiecare dimineață am ajuns să sun la farmacia spitalului și să
întreb ce medicamente mai sunt.

Vorbim de medicamente de bază, uzuale, care nu costă o avere,
doar câțiva lei.

Situația aceasta nu este foarte bine cunoscută de locuitori,
ci de medici, care mă pun pe mine să o prezint, eu, care am
rămas singura voce din spital care mai comentează.

De multe ori, pentru a-i salva viața pacientului, trebuie să
apelez la medicamentele pe care le cumpăr eu și le țin în
Urgență, în dulapul meu, pentru că mi-e frică să nu am acele
medicamente de bază în gardă, pentru că de ele depinde viața
omului,  fie  să  dau  rețeta  pacientului,  lucru  ilegal  în
Urgențe.

Paharul s-a umplut. Ca medic, ca și consilier, întreb: unde
sunt  medicamentele  necesare  pentru  buna  desfășurare  a
activității spitalului? De ce nu se aprovizionează? Nu vreau
scuze,  conform  legislației,  Spitalul  Municipal  Mangalia



trebuie să aibă în farmacie medicamente PENTRU TREI LIUNI DE
ZILE.

M-am săturat să cârpesc medicația sau să le cer pacienților să
cumpere medicamentele”, a spus dr. Dan Lefter.

„Mă  întreabă  lumea  ce  se  întâmplă  cu
garda de la Pediatrie… Întrebarea este:
de ce NU MAI VIN medici?”
„Foarte multă lume din Mangalia mă tot sună să mă întrebe ce
se întâmplă cu garda de Pediatrie, de ce nu vin medici…

Întrebarea e un pic greșită: de ce NU MAI VIN medici?

De ce au venit pediatri și au plecat, val vârtej? De ce am
avut posibilitatea să angajăm o colegă în Urgență, medicul
angajându-se apoi la Medgidia?

De  ce  a  plecat  singurul  cardiolog?  Astfel  de  probleme  ar
trebui să preocupe populația Mangaliei.

Îmi doresc un răspuns în scris de la conducerea spitalului.

Unde se duc banii? Pe 30 decembrie s-a votat o sumă foarte
mare de bani pentru Spital. Unde s-au dus banii?”

Leonard  Tănase:  „Nu  ne  place
atitudinea asta de stăpână-sclav pe
care o are directoarea spitalului
față de noi”
„Sunt revoltat de răspunsul primit de colegul meu, Lucian
Vișa, semnat de un așa zis comitet director al Spitalului.
Doamna sau domnișoara manager a spitalului solicită și va
solicita  fonduri  bugetare,  aprobate  de  Consiliul  Local
Mangalia.



Ea  trebuie  să  răspundă  solicitărilor  Consiliului  Local
Mangalia și nu este treaba ei să considere sau nu oportune
cererile consilierilor.

Trebuie să răspundă la cea a fost întrebată, mai pe românește,
dacă nu înțelege cuvinte complicate, nu să își dea cu părerea
despre ce s-a întâmplat în trecut.

Poate atitudinea de stăpână-sclav funcționează în relațiile
dumneaei personale, dar nouă nu ne place. Primarul trebuie să
ia  măsurile  necesare  împotriva  acestui  angajat”,  a  spus
Leonard Tănase.

Atenție,  se  oprește  apa  în
zona Viile Noi din Constanța
1 aprilie 2025 9:17

În vederea executării lucrărilor de
racordare  a  noilor  conducte  la
sistemul  centralizat  existent  de
alimentare  cu  apă  din  municipiul

https://editiadesud.ro/atentie-se-opreste-apa-in-zona-viile-noi-din-constanta/
https://editiadesud.ro/atentie-se-opreste-apa-in-zona-viile-noi-din-constanta/


Constanța,  RAJA  S.A.  va  sista
furnizarea apei potabile miercuri,
19 martie 2025.
Pentru realizarea acestor operațiuni, în intervalul orar 09.00
– 17.00, vor fi afectați de lipsa apei consumatorii perimetrul
delimitat de străzile: Vârful cu Dor – Democrației – Comarnic
– Vârful cu Dor, cu adiacentele.

Atenție, mai multe zone din
orașul  Constanța  rămân  fără
apă!
1 aprilie 2025 9:17

Pentru  conectarea  noilor  conducte
la sistemul existent centralizat de
alimentare  cu  apă,  RAJA  S.A.  va
sista furnizarea apei începând din

https://editiadesud.ro/atentie-mai-multe-zone-din-orasul-constanta-raman-fara-apa-2/
https://editiadesud.ro/atentie-mai-multe-zone-din-orasul-constanta-raman-fara-apa-2/
https://editiadesud.ro/atentie-mai-multe-zone-din-orasul-constanta-raman-fara-apa-2/


noaptea de marți – 18 martie 2025,
ora  24.00,  până  miercuri  –  19
martie 2025, ora 18.00.
Vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din următoarele
zone:

–              Centru;

–              bd. Alexandru Lăpușneanu – tronsonul delimitat
de bd. Tomis și str. Nicolae Iorga;

–              Punctele termice 57, 100, 115 și 124.

De  asemenea,  în  aceeași  perioadă,  se  va  furniza  apă  cu
presiune scăzută în zonele:

–              Piața Ovidiu – Peninsulă;

–              Tomis II;

–              Piața Chiliei;

–              Stadionul Farul;

–              Perimetrul delimitat de străzile: Ion Lahovari
– Artileriei – Mihai Viteazu – Nicolae Iorga – I.G. Duca –
Călărași – Ion Lahovari.

În funcție de topografia rețelei și de consumul din perioada
derulării lucrărilor, cu preponderență la etajele superioare,
se poate înregistra lipsa apei la robinete.

Recomandăm tuturor utilizatorilor afectați să își asigure o
rezervă minimă de apă pentru consum și uz casnic pe durata
întreruperii.



Atenție,  se  oprește  apa  în
zona Viile Noi din Constanța
1 aprilie 2025 9:17

În vederea executării lucrărilor de
racordare  a  noilor  conducte  la
sistemul  centralizat  existent  de
alimentare  cu  apă  din  municipiul
Constanța,  RAJA  S.A.  va  sista
furnizarea apei potabile miercuri,
19 martie 2025.
Pentru realizarea acestor operațiuni, în intervalul orar 09.00
– 17.00, vor fi afectați de lipsa apei consumatorii perimetrul
delimitat de străzile: Vârful cu Dor – Democrației – Comarnic
– Vârful cu Dor, cu adiacentele.

„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în timp operativ.

Totodată,  rugăm  utilizatorii  din  zona  menționată  să  își

https://editiadesud.ro/atentie-se-opreste-apa-in-zona-viile-noi-din-constantaatentie-se-opreste-apa-in-zona-viile-noi-din-constanta/
https://editiadesud.ro/atentie-se-opreste-apa-in-zona-viile-noi-din-constantaatentie-se-opreste-apa-in-zona-viile-noi-din-constanta/


asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în
perioada în care va fi sistată alimentarea cu apă”, transmit
reprezentanții RAJA Constanța.

Iată  unde  sunt  amplasate,
săptămâna  aceasta,  benele
Polaris  M  Holding  pentru
deșeuri voluminoase
1 aprilie 2025 9:17

Săptămâna  aceasta,  containerele
speciale  pentru  colectarea
deșeurilor  voluminoase  sunt
amplasate în cartierele Tomis Nord
și Henri Coandă: aleea Stadionului
(platforma 203) și aleea Umanității
(platforma 583).
Ce  puteți  depozita  în  aceste  containere:  mobilier  vechi
deteriorat, canapele, rafturi, dulapuri, saltele, uși, obiecte

https://editiadesud.ro/iata-unde-sunt-amplasate-saptamana-aceasta-benele-polaris-m-holding-pentru-deseuri-voluminoase/
https://editiadesud.ro/iata-unde-sunt-amplasate-saptamana-aceasta-benele-polaris-m-holding-pentru-deseuri-voluminoase/
https://editiadesud.ro/iata-unde-sunt-amplasate-saptamana-aceasta-benele-polaris-m-holding-pentru-deseuri-voluminoase/
https://editiadesud.ro/iata-unde-sunt-amplasate-saptamana-aceasta-benele-polaris-m-holding-pentru-deseuri-voluminoase/


de uz sanitar, mochete, calorifere, etc.

Ce NU puteți depozita în aceste containere: deșeuri menajere,
deșeuri rezultate din construcții sau demolări, deșeuri de
echipamente  electrice  și  electronice,  deșeuri  reciclabile
(hârtie, carton, plastic, metal, sticlă).

Graficul  de  colectare  a  deșeurilor  voluminoase  poate  fi
consultat  pe  site-ul  Primăriei  Municipiului  Constanța,  la
secțiunea „Mediu”.

În afara acestor bene amplasate temporar în toate cartierele
orașului,  constănțenii  pot  duce  permanent  deșeurile
voluminoase la centrul de colectare situat pe bulevardul Aurel
Vlaicu, nr.290 A, telefon: 0723 372 163.

Nu uitați! Depozitarea sau abandonarea pe domeniul public al
municipiului Constanța a deșeurilor constituie contravenție și
se sancționează conform normelor legale în vigoare.


